

國立陽明交通大學資訊學院

徵求院長候選人

一、本學院公開徵求新任院長，任期三年（自 2025 年 8 月 1 日起至 2028 年 7 月 31 日止），歡迎各界人士推薦適當之院長候選人。

二、院長候選人應具備下列資格：

- (一) 具有等同國內外大學教授資格。
- (二) 具有宏觀之教育理念、服務熱忱及豐富之行政經驗與領導能力。
- (三) 具有卓越之學術成就。

三、院長候選人之產生：

- (一) 由本院專任教師七人（含）以上連署推薦。
- (二) 自我推薦或他人推薦，且經遴選委員會三分之一（含）以上委員同意。

四、收件截止日期：

凡有意推薦及自我推薦者，請填妥「國立陽明交通大學資訊學院院長候選人推薦資料表」，並備齊相關資料（含履歷、院務發展與服務理念等，以不超過 20 頁為原則）併同電子檔，於 2024 年 11 月 15 日（星期五）前以掛號（郵戳為憑）或專人送交（須經委員會簽收）至：30010 新竹市大學路 1001 號工程三館 410 室「國立陽明交通大學資訊學院院長遴選委員會」收。

五、院長遴選相關事宜，請透過下列方式查詢：

- (一) 「國立陽明交通大學資訊學院院長候選人推薦資料表」及資訊學院相關資訊請至網址：<https://www.ccs.nycu.edu.tw/>查閱下載。
- (二) 執行秘書：陳穎平委員

國立陽明交通大學資訊學院院長遴選委員會

聯絡地址：新竹市大學路 1001 號 國立陽明交通大學「資訊學院院長遴選委員會」

承辦人：林珮雯小姐

【聯絡電話：03-5131218 傳真：03-5729880 電子郵件：peiwen@cs.nycu.edu.tw】

National Yang Ming Chiao Tung University College of Computer Science Call for Nominations of Dean of the College

1. The College is publicly seeking candidates for the position of Dean. The term is three years (from August 1, 2025 to July 31, 2028). Nominations for suitable candidates from all sectors are welcome.
2. The Dean candidate should meet the following requirements:
 - (1) Holds or has held a full professorship at a domestic or foreign university or equivalent.
 - (2) Possess a broad vision for education, enthusiasm for service, substantial administrative experience, and strong leadership capabilities.
 - (3) Has demonstrated academic excellence.
3. The Dean candidates are nominated by one of the following procedures:
 - (1) A nomination is signed by at least seven full-time faculty members of the College.
 - (2) Candidates may be self-nominated or nominated by others and must receive the approval of at least one-third of the Search Committee members.
4. Application deadline:

Those interested in nominating or self-nominating should complete the "Nomination Form for Dean Candidate of the College of Computer Science, National Yang Ming Chiao Tung University" and prepare the related supporting materials (including a Curriculum Vitae, development plan, and service philosophy for the College, limited to 20 pages). These should be submitted along with an electronic copy by registered mail (postmarked) or delivery in person (with committee signature confirmation) to the following address by Friday, November 15, 2024:

Address: Room 410, Engineering Building 3, No. 1001 University Road, Hsinchu City 30010
Attention: "National Yang Ming Chiao Tung University College of Computer Science Dean Search Committee"
5. Information about the Dean search can be found through the following channels:
 - (1) The "Nomination Form for Dean Candidate of the College of Computer Science" and relevant information about the College are available on our website: <https://www.ccs.nycu.edu.tw/>
 - (2) Executive Secretary: Search Committee Member Prof. Ying-Ping Chen.

National Yang Ming Chiao Tung University College of Computer Science Dean Search Committee

Contact Address: No. 1001 University Road, Hsinchu City, National Yang Ming Chiao Tung University
"College of Computer Science Dean Search Committee"

Contact Person: Ms. Pei-Wen Lin

[Phone: 03-5131218 Fax: 03-5729880 Email: peiwen@cs.nycu.edu.tw]

國立陽明交通大學資訊學院院長候選人推薦資料表

- 本院專任教師推薦（公開連署人選須由資訊學院專任教師七人（含）以上連署推薦）
- 自我推薦或他人推薦 推薦人：_____（簽名）

姓名	中文：		出生 日期	年 月 日
	英文：			
電話	（公）		行動 電話	
	（宅）		傳真	

E-mail	
--------	--

一、 現職：

二、學歷：

三、經歷：

四、重要成就：

五、簡述院務發展與服務理念：

六、連署推薦人：(被推薦人或自我推薦者免填)

姓名	聯絡電話	簽名欄	姓名	聯絡電話	簽名欄

七、被推薦人或自我推薦人簽名：

日期：

Nomination Form for Dean Candidate of the College of Computer Science, National Yang Ming Chiao Tung University

<input type="checkbox"/> Nominated by full-time faculty of the College (Candidates for public nomination must be nominated by at least seven full-time faculty members of the College of Computer Science)				
<input type="checkbox"/> Self-nomination or nominated by others Nominator: _____ (Signature)				
Name	Chinese		Date of Birth	
	English			(day/month/year)
Phone	(O)		Mobile	
	(H)		Fax	
E-mail				
1. Current Employment and Title :				
2. Education				
3. Work Experience				

4. Significant Achievements:

5. Brief statement on the development plan and service philosophy for the College:

6. Nomination Endorsers of the College: (Not required for self-nominated candidates or candidates nominated by others)

Name	Contact Phone	Signature	Name	Contact Phone	Signature

7. Signature of the Nominee or Self-Nominating Individual Date :